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Race for Water blocked by the tropical cyclone Harvey 

 This Friday 18 August, Pascal Morizot, captain of the Race for Water vessel decided to halt the
progress of the combined solar-hydrogen-kite-powered vessel towards Santo Domingo. The
reason? A strong depression currently rolling along their route is blocking the way forward to the
Dominican Republic. Under scrutiny for several hours by members of the crew, it has just been
declared a ‘tropical depression’ and according to the NOAA, is 100% likely to evolve into a storm
and then a cyclone over the coming days. In addition to these violent winds, the vessel’s
progress has been further hampered by a problem with one of the vessel’s electric motors. The
crew is currently safe and sound, in the lee of the southern tip of the Dominican Republic and for
increased security, it is planning to drop anchor in order to let this potential cyclone pass over
before getting back on track. As such, the Race for Water’s arrival in Santo Domingo has been
postponed by a few days and will depend on how weather conditions evolve over the coming
hours.
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Race for Water remains committed and head back to sea with the

Press kit available here

Scientific report on plastic pollution available here
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Race for Water Odyssey : a 5-year expedition around the world
dedicated to science and energy transition, using the ocean, the
sun and the wind as its sole sources of energy.
The Race for Water Foundation is an organization dedicated to the
preservation of water and the ocean in particular. This
indispensable resource is under massive threat from plastic
pollution and must be protected. The Foundation aims to identify,
promote and implement solutions that will give end-of-life plastic a
value and create new sources of income for the people most
affected by pollution. Using this innovative approach inspired by
the principles of a circular economy and social entrepreneurship,
Race for Water Foundation seeks to prevent plastic litter from
reaching waterways and leaking all the way down to the ocean.
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Le navire Race for Water bloqué par le cyclone tropical Harvey 

Ce vendredi 18 août, Pascal Morizot, le capitaine du navire Race for Water a décidé de stopper
le navire à propulsion mix solaire-hydrogène-kite vers Saint Domingue. La raison ?  Une forte
dépression actuellement présente sur la route bloque le passage vers la République
Dominicaine. Surveillée depuis plusieurs heures par les membres d’équipage, elle vient d’être
déclarée « dépression tropicale » et d'après la NOAA, à presque 100% de "chance" d'évoluer en
tempête puis en cyclone dans les prochains jours. A ces vents violents, s’ajoute un problème sur
l’un des moteurs électriques du bord qui complique la progression du navire. L’équipage est
actuellement en sureté, à l’abri de la pointe sud de la République Dominicaine et pour plus de
sécurité, il prévoit de mouiller l’ancre, de laisser passer ce potentiel cyclone avant de reprendre
leur cap. L’arrivée du Race for Water à Saint Domingue est donc repoussée de quelques jours et
dépendra des évolutions météorologiques de ces prochaines heures. 
 

http://www.raceforwater.org/
http://www.raceforwater.com/


RACE FOR WATER FOUNDATION
Avenue de Provence 4

1007 Lausanne - Suisse
raceforwater.org

CONTACT PRESSE
 Laure Lunven

laure.lunven@raceforwater.org
Tel: +33 666 126 188

ESPACE MULTIMEDIA
Bit.ly/R4W_Media

ESPACE PRESSE
www.raceforwater.org/press

Login: media
Password: r4w2015*

                

Race for Water poursuit son engagement et repart pour 5 années

Dossier de presse disponible en cliquant ici

Rapport scientifique sur la pollution plastique disponible en cliquant ici

http://www.raceforwater.org/
http://raceforwater.org/
http://laure.lunven@raceforwater.org/
http://raceforwater.us10.list-manage2.com/track/click?u=423615e008b17164ffa120096&id=d58bfeec8b&e=dbdfc355fc
http://www.raceforwater.org/press
https://www.facebook.com/raceforwaterfoundation/?fref=ts
https://www.instagram.com/raceforwater/
https://twitter.com/raceforwater?lang=fr
https://www.youtube.com/user/multioneattitude
https://gallery.mailchimp.com/423615e008b17164ffa120096/files/83377361-2391-4df2-97ab-59a7be1ad446/dossier_de_presse_FR_links.pdf
https://gallery.mailchimp.com/423615e008b17164ffa120096/files/9b79684a-ece8-493b-a40b-7ec4c4c5bb6e/2015_R4WO_EPFL_Results_FR.pdf


autour du monde avec la Race for Water Odyssey, au service de
la science et de la transition énergétique avec pour seules
sources d’énergies : l’océan, le soleil et le vent…
La Fondation Race for Water est une organisation dédiée à la
préservation de l’eau et des océans en particulier. Aujourd’hui
fortement menacée par la pollution plastique, cette ressource
indispensable à la vie doit impérativement être protégée. La
fondation s'est donc fixée comme objectif d’identifier, de
promouvoir et d’aider à implémenter des solutions de valorisation
des déchets plastiques qui créent de nouvelles sources de
revenus pour les populations les plus affectées par cette pollution.
Par une approche innovante inspirée de l’économie circulaire et
de l’entreprenariat social, la Fondation Race for Water empêche
ainsi les déchets plastiques d'entrer dans les voies d’eau et de
terminer leur route dans nos océans.
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